

卫理公会以萨迦守望者 12-18/08/2021

八月第二个星期的祷告事项

1) 为国家呼求

- 近期国家政治的复杂变动，造成政坛处在不稳定的阶段。
- 祷告，物换星移千万变，唯有主永不更改。无论大马政坛如何波动，主耶稣基督依旧是天上的王，掌管一切。
- 祷告，激起政治人物的爱心，关心，良心，积极为民服务，为国着想。

2) 为自己呼求

- 神曾说：“我要引瞎子行不认识的道，领他们走不知道的路。在他们面前使黑暗变为光明。这些事我都要行，并不离弃他们”（以赛亚书 42:16 节）
- 感恩，我们如瞎子般行走时，有至高神引领，稳当行走每一步，渡过每个难关。
- 祷告，眼前的黑暗（困难，挑战，消极的事），都可靠神的带领（圣经的话），克服万难。记得，神透过以赛亚书提醒，祂不会离弃你。

3) 为教会呼求

- 从 8 月份开始，砂州卫理公会的教会都陆续开始实体崇拜，鼓励会友回到教会敬拜。
- 祷告，教会的防疫小组严格管控防疫行为，认真看待，唯要保护所有的出席者。
- 祷告，教会在疫情下，需以爱面对牧区的需要，以爱胜过行政的局限。

4) 为家庭呼求

- 家在疫情中已经为孩子成长的基本单位。家中的长辈需设定良好的行为模式，让孩子效法。
- 祷告，家中的长者以身作则，刻意调整言语行止，自然活出美善的生命。
- 祷告，孩子愿谦卑接纳长辈的训诲，愿聆听父母的劝导，不被网络的虚构的价值观而影响健康的思维。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 12-18/08/2021

Prayer items 2nd week of August

1) Pray for Nation:

- Recently, there are complex changes in the political movement, cause the unstable of the political situation.
- Pray that things keep on changing but Lord never change forever. No matter how volatile the politics of Malaysia, Jesus Christ still be the king of the heaven, rule over the world.
- May God trigger the politician with love, caring, conscience, serve the people aggressively for the sake of the country.

2) Pray for ourselves:

- God said: "I will lead the blind by ways they have not known, along unfamiliar paths I will guide them; I will turn the darkness into light before them and make the rough place smooth. These are the things I will do; I will not forsake them."(Isaiah 42: 16)
- Give thanks, God Almighty lead us while we still in blind, so that we can walk steadily, overcome all the difficulties.
- Pray that we should believe the guidance from God(Bible) to face the darkness, conquered the difficulties. Remember God speaks in the book of Isaiah, He will not forsake you.

3) Pray for Church:

- Starting from August, some churches of SCAC had started physical worship, encourage church members attending physical worship.
- Pray that the pandemic small groups control the act of prevention strictly, take it seriously, to protect those who attending the service.
- Pray for the church, face the needs of people with love, do it with love to overcome the limitation of administration.

4) Pray for Family:

- Home is the base for children to grow during the pandemic. Seniors should set an excellent behaviour for children to imitate.
- Pray for seniors should lead by example, deliberate the way of speaking, live out a wonderful life naturally.
- Pray for children should be humble to accept the lesson from seniors member in our home, listen to parent's advice, do not influenced by the fictional values in Internet.

Isakhar Pengawal Methodist 12-18/08/2021

Doa minggu kedua Ogos

1) Berdoa untuk negara

Pada kebelakangan ini, keadaan politik negara amat rumit dan menyebabkan ketidakstabilan politik. Walaupun dunia berubah tetapi Tuhan tetap tidak berubah.

-Doakan Tidak peduli apa jua keadaan Politik di Malaysia, Tuhan Yesus kekal Raja kita yang Maha Berkuasa

-Doakan setiap ahli politik didorong untuk terus berkhidmat untuk negara dengan hati yang penuh kasih, berhati nurani dan rajin berusaha serta sentiasa berjiwa bangsa.

2) Doa untuk Sendiri

Tuhan berfirman: Aku akan memimpin umat-Ku yang buta melalui jalan yang belum pernah dilalui mereka. Aku akan mengubah kegelapan mereka menjadi cahaya, dan meratakan jalan yang berlekak-lekuk bagi mereka. Itulah hal-hal yang akan Kulakukan, Aku pasti melaksanakan segala-galanya. (Yesaya 42:16)

-Syukur, ketika kita jalan bagaikan seorang yang buta, kita tetap dapat melangkah dengan selamat dalam pimpinan Tuhan kita untuk mengatasi setiap kesusahan.

-Doakan agar waktu kita menghadapi kegelapan contohnya kesusahan, cabaran dan perkara yang negatif, kita terus bersandar kepada pimpinan Tuhan melalui firman-Nya untuk mengatasi masalah. Buku Yesaya mengingatkan kita, Tuhan tidak akan meninggalkan dan membiarkan kita begitu sahaja.

3) Berdoa untuk Gereja

Mulai bulan August, Gereja-gereja Methodist di Sarawak akan memulakan kebaktian fizikal secara beransur-ansur untuk mendorong jemaah agar kembali menyembah Tuhan di gereja secara fizikal.

-Doakan agar ahli-ahli kumpulan pengurusan SOP gereja dapat mengendalikan SOP dengan ketat bagi menjaga keselamatan jemaah yang hadir.

-Doakan agar dalam pandemik, gereja dapat memenuhi keperluan jemaah-jemaah dengan penuh kasih.

4) Doa untuk keluarga

Dalam pandemik, keluarga memainkan peranan untuk menjadi unit asas bagi tumbesaran kanak-kanak. Orang dewasa dalam keluarga harus ada kelakuan yang baik supaya dijadikan teladan bagi anak-anak dalam keluarga.

-Doa agar ahli keluarga dewasa dapat memimpin melalui teladan dengan mengambil langkah berjaga-jaga dalam percakapan atau kelakuan.

-Doa agar kanak-kanak dapat akur kepada ajaran daripada orang tua mereka, sudi mendengar kepada ibu-bapa dan nilai pemikiran mereka tidak dipengaruhi oleh ajaran yang salah dalam dunia internet.